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Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormrínyzat
Képviselő-testületének 2024. november 7_én 10.00 órai kezdettel

megtartott r e n d k í v íi l i nyí|tüléséről.
(1033 Budapest, Fő tér 3. I. em. 2|.tanácsterem)

Jelen vannak: Balogné Marosvölgyi Anna, Béres András, Budai Sándor Viktor, Burján
Ferenc, Csongrádi Jiínos, Domokos Ágnes, Gyepes Ád,érrr^, Hideg István,
Kovács Gerzson, Kozma János, Nagy Richárd György, oi rászlő. Puskás
Péter, Sáfrán Henriett, Strenner Imre, Szabó Ákos, Tóth Kálmán, Turgonyi
Dániel Absolon, Ujfalvi István, Zábő Attilra(2l fő) képviselők.

Igazo|tan távol: Dr. Kiss László polgármester, Czeglédy Gergő, Derda Áarim 1: Íő)
képviselők.

A Nemzetiségi Önkormányzatok részéről:

Sztics-Gáspár Zsolt III. Kerület Óbuda-gékásmegyer Örmény Nemzetiségi Önkormányzat
elnöke
Szabó Zsolt Iv án Óbuda-gekásmegyer Cigány Nemzetiségi Önkorm ányzat elnöke
Lázár Bdit Óbuda-Békásmegyer Román Öntórmanyzat eúöke

A Polgármesteri Hivatal részéről:
Dr. Bots Dénes jegyzt|
Hadnagy Miklós kabinetfőnök
Dr. Tass Bálint aljegyző _Szervezési főosztályvezető, mb. helyettes Biztonságszervezési és
Uzemeltetési főosztályvezető
Dr. S zegedi Gábor a|jegy ző - Igazgatási fő o sztályv ezetó
Dr' Király Katalin Társadalmi Kapcsolatok fí5osztályv ezetó
Biró Agnes Testületi, Képviselői és Bizottság1 osztályvezető
Szécsi ZsoltFőepitész
Greifensteinné Csernák Marianna F őépitészi és Városterv ezésí irodavezető
Szabó Anikó Munkaügyi irodavezető
Petzné Pócsai Éva Belső Ellenőrzési irodavezető
Füzes Márta Pénzügyi és Gazdálkodási foosztályvezető
Horváthné Kovács Andrea költségvetési osztályvezető
Zor don Kri szti ránné számvitel i o sztályv ezető
Borbás Csilla vagyonfelügyeleti osztáIyv ezető
Komló s Erzsébet Ellenőrzési osztályv ezető
Szalai-Papp Llza Lakásügyi főosztályv ezető
Törzsökné G ő czán Emes e Lakhatási T ámo gatás ok o sztályv ezetó
Dr. Sebők Zo|tán hatósági osztályvezető
Dr. Urbán Péter Adóügyi frosztályvezető



Kríroly Katalin Szociális foosztályvezető,mb. Köznevelési és Kulturális főosztályvezetó
Dr. Balla István könywizsgáló, BALLA AUDIT Kft.
Czékő Gábor Óbuda-Betásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft., igyvezető igazgatő
Horváth Antal Óbuda-gekásmegyer Közterület-felügyelet, igazgatő
Novák Zsolt Költségvetési Szerveket Ki szol gáló Intézmény, igazgatő
Dr. Budai András Szent Margit Rendelőintézet Nonprofit Kft., ügyvezető igazgatő
Lukács Robin Óbuda-nokásmegyer Piacigazgatóság, mb. igazgatő
Halmai Róbert Esernyős Kft., ügyvezető igazgatő
Zetei Agnes Anna Óbudai Egyesített Bölcsődék, intézményvezetó
B ekő Istvánné j egyzőkö nyv v ezető

Dr. Kiss László tóvollétében Burjón Ferenc alpolgármester vezeti az ülést.

Burján Ferenc alpolgármester: tisztelettel köszönt minden megjelentet a Budapest Fővráros
III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Képviselő-testületének 2024. november 7_ei rendkívüli
ü1ésén.
A napirend elfogadása előtt a nem képviselő bizottsági tagok esktitételére kertil sor. Kelemen
Viktóriát, Rácz Áront, Y at ga Balázstkéri, fáradj anak ki az eskütételhez.
Az eskü szövegét Dr. Bots Dénes jeeYző úr fogja mondani.

E s kü t é t el

Dr. Bots Dénes jegyző: kéri, hogy aZ,,én" elhartgzása után saját nevüket mondják.

,,Ér, b e c s ül e t e mr e é s l elki i s mer e t emr e fo gadom, ho gl Maglar or s z ágho z
és annak Alaptörvényéhez hű leszek,' jogszabályait megtartom és mósokkal is megtartatom; a
bizottsúgi tagi tisztségemből eredő feladataimat a Budapest Főváros III. Keriilet, obuda-
Békdsmegyer fejlődésének előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a
mag/ar nemzet javára gyakorlom'

(Az eskütevő me ggyőződé se szerint)
Isten engem úgy segéljen!''

Burján Ferenc alpolgármester: megállapítja, hogy a Képviselő-testület ülése 20 fővel
határozatképes, az alakuló ülést 10.00 órai kezdettel megnyitja'
Minden képviselő talált az asztalán egy könyvet, Illés Györgynek aKálmán hercegről szóló
könyvet, amit a szerző ajándékba ajánlott fel.
A napirendhez kapcsolódóan

- levételre javasolt a 14. ,,Ób.'dai Társaskör Nonprofit Kft. cégalapitása" című
előterjesztés,

- előterjesztői kiegészítés került feköhésre a 3., 4. és ó. napirendi ponthoz.
A 3. és 4. napirendi pontokhoz kapcsolódó előterjesztői kiegészítés arról szól, hogy a
társadalmi véleményezésre feltöltött rendelet-tervezetekhez észrevétel nem érkezett, a
6. napirendi ponthoz erkezett előterjesztői kiegészítés pedig arr:ől szől, hogy a 2.
mellékletben történő javításról szól'

- utólag kiküldött anyagvolt a 10., 11., 18.
- Utólag új előterjesztéslett kiküldve, helyben osztottként pedig előterjesztői módosítás

a 17. ,,Döntés az obudai Vagyonkezelő Nonprofit ZÍt. vezffi,gazgatójának
visszahívásáról és új vezéigazgatő kinevezéséről, valamint M Alapszabály
módosításáról'' című napirendhez' amely a kiküldött meghívón a nyílt ülés napirendjei
között szerepel, de érintett kérésére, az Mötv. 46. $ (2) bekezdés b) pontjában foglaltak
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a|ap1án javasolom a zárt ülés első pontjaként trírgyalni. A PTVB tegnapi ülésén a
kiosztott módosítóval javasolja elfogadásra aZ új előterjesztés szerinti határozati
javaslatot.

Puskás Péter képviselő: folytatódik a bohőzat, ami a tegnapi Pénzügyi, Tulajdonosi és
Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság ülésén vette kezdetét. Konkrétan a napirend tárgyalása
előtt két másodperccel kenilt kiosztásra aZ Óbudai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. új
vezéigazgatőjárőI és Alapszabály módositásárő| szóló előterjesztés, amit úgy gondoltak a
tisztelt többséget alkotó frakció tagsai, hogy a FIDESZ frakció tagjai 2-3 perces olvasással
abszolválni tudnak, ami nyilvánvalóan lehetetlen. Az egész eljrírási mód ellen métr abizottsági
ülésen is tiltakoztak' mert nem értenek egyet azzal, hogy egy ilyen volumenű ügyet helyben
osztva akarnak tár gyalni.
Azt gondolták, hogy abizottsági ülésen kiosztott atyaggal véget ér a dolog, de jelenleg azt
tapasztalják, h9gy a Képviselőtestület ülésén egy teljesen új előterjesztés alapj án akaqák
eldönteni az obudai Vagyonkezelő Nonprofit Kft. sorsát. Ez már annyira méltatlan a III'
kerül eti Önkormán y zatho z, ho gy n em ta|ál r á szav akat.
Követeli a FIDESZ frakció nevében, hogy vonják vissza a napirendet és a következő testületi
ülésen tárgyalják újra, amikor majd lesz lehetősége a Képviselő-testiilet tagjainak, hogy
érdemben el tudják olvasni az előterjesztést, ami anól szól, hogy ki lesz az obud,ai
Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. (a továbbiakban: Vagyonkezelő) vezéigazgatőja, és mely
szem él yek fo gi ák ir ánytani Óbud a vagyonk ez el é s ét.
A tegnap délutani verzióbarl még a III. kerületi MSZP elnöke, aki állitőlagtegnap lemondott,
lett volna a Vagyonkezeló vezéigazgatőja, ami önmagát minősíti azt, akinek a fejében
megfogant, hogy egy ilyen embert kell jelölni. Jelenleg azt látja, hogy teljesen más valaki
szerepel az előterjesztésben' akiről azt sem tudja, hogy kicsoda és azt várják el a FIDESZ
tagtraitől, hogy döntsenek egy olyan emberről, akiről nem is tudjak, hogy kicsoda, mit csinált
eddig, mit lehet róla tudni, csak azért, mert ahhoz van kedvük, hogy kihűzzanak a zsebükből
egy újabb embert, akiről _ ismétli - nem lehet tudni semmit.
Kéri, azonnal vegyék le ezt a napirendet és a következő ülésre hagyva a képviselőknek arra
l ehető s éget e gy általén a napirend me gi smeré sér e, ho zzák vi s sza az iógy et.
Mivel ma megint egy rendkívüli ülésen ülnek, ahol nem tud kérdést feltenni, de azigy mégis
annyira fontos, hogy megkísérli elmondani. Kérdezi, mennyire taft1a Jegyző úr törvényesnek

ry?t,hogyha a Hivatalban van egy személy, aki olyan jogosítványokat kapott, amely szeint az
Önkormányzat gazdasági ttírsaságoknak felülírhatja a Képviselő-testület által elfogadott üzleti
tervét és szabályozhatja, hogy ezek a cégek milyen kifizetéseket eszközölhetnek. Visszafoghat
akár olyan kifizetéseket, amelyre törvény kötelezi a céget, és ezzel gyakorlatil aga cégvezetőjét
akár bűntetőjogi felelősségre vonás alá is tehetik. Kéri Jegyző úr jogr állásfoglalását, hogy egy
olyan ember, akit egy választő sem választott meg semmire, hogyan veszi a bátorságot arra,
hogy a Képviselő_testíilet által elfogadott döntéseket önkényesen átírja.

Dr. Bots Dénes jegyzőz nem tudja kitalálni, hogy kire gondol Puskás Péter képviselő úr.

Puskás Péter képviselő: Burghard Attilara gondol.

Dr. Bots Dénes jegyzőz Burghard Attila nem a Hivatal dolgozőja.

Záhő, Attila alpolgármester: a tegnapi PTVB ülésen hosszabb olvasási szünetet rendeltek el
az előterjesztés megismeréséhez. Az ülésen senki nem jelezte, hogy a biztosított idő nem volt
elegendő. Ha úgy gondoljak fel is olvassa, ha kérdés merülne fel, szívesen válaszol. De úgy
látja, nemcsakezzel van a probléma.
Több tévedés is van Puskás Péter képviselő úr hozzászőlásában, amit nem ért, mert eddig
mindent végig tudtak beszélni. Azt javasolja, próbáljrík meg ugyanabban a stílusban folytatni.
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Burghard Attila a múlt hónapban lemondott, amit a PTVB ülésen is valamelyik alpolgiírmester
úr elmondott.
Kéri a Burján Ferenc alpolgármester úr által elmondottak elfogadását.

Puskás Péter képviselő: Jegyzó úr akkor egyértelműen kimondja, hogy Burghard Attila nem
volt a Polgármesteri Hivatal alkalmazásában és soha nem került alTa sor az elmult időszakban,
hogy a III. kerületi Önkormányzat tulajdonában lévő gazdasági társaságoknak a költéseit
engedélyezze, felülbírálja, hozzá ezek a dolgok elkerüljenek, mert neki ezze| ellentétes
bizonltékai vannak.

Dr. Bots Dénes jegyzőz azttudjamondani, hogy Burghard Attila nincs a Hivatal állományában,
és nem is volt a Hivatal dolgozőja.

Burján Ferenc alpolgármester: kén, szavazzon a Képviselő-testület Puskás Péter képviselő
javaslatáról, amely szerint a ,,I'7. Döntés az Ób,'dai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt.
vezéigazgatőjanak visszahívásáról és űj vezéigazgatő kinevezésről, valamint az AlapszabáIy
módosításáról'' című előterjesztést vegyék le napirendről.
Megállapítja, hogy a javaslatot a Képviselő-testület nem fogadta el.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormá,nyzat Képviselő-
testületének

27412024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

ígyhatároz,hogyPuskásPéterképviselőjavaslatát,amelyszerint,,17.Döntésazobudai
Vagyonkezelő Nonproftt Zrt. vezéigazgatójrínak visszahívásáról és uj vezertgazgatő
kinevezésről, valamint az Alapszabály módosításáról'' című előterjesztést vegyék le
napirendről, nem fogadja el.
(Szavazott 19 képviselő: 4 igen, ]2 nem, 3 tartózkodás)

Burján Ferenc alpolgármester: szavazásra teszi fel a kiküldött meghívó szerint napirend
elfogadását.
Megállapítja, hogy a napirendet a Képviselőtestület elfogadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

27512024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

úgy határoz,hogy az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

NAPIREND:
Nvílt ülés

1. Czeglédy Gergő 06. egyéni választókerület egyéni kepviselőjének lemondása
Előterjesztő: Dr. Kiss LászIő polgármester távollétében Burján Ferenc
alpo1gármester
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2. Beszámoló a polgiírmester két testületi ülés közötti munkájáról
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgármester

3. Rendelet-tervezet a motoros vizi jármuveket terhelő települési adóról szo|ő 3912016.
(X. 26.) önkormányzati rendel et módosítástíról
Előterj esz tőz oi Lászlő alpolgármester

4' A személyes gondoskodás keretébe tartoző gyermdóléti és szociális ellátásokról,
azok igénybevételéről, valamint a ftzetendó térítési díjakról szőlő I2l2023. (III. 23.)
önkormányzati rendelet módosításáról
Előterjesztő: Turgonyi Dániel Absolon tanácsnok

5. Óbuda-gekásmegyer építési szabályzatáről szóló 2Ol2O18. (vI' 26. ) önkormányzati
rendelet 1ÓnÉsz; módosításával kapcsolatos településfejlesztési döntés
megltozatala,f őépitészifeljegyzéselfogadása
Előterj esz tő: on Lászlo alpolgármester

6 . Rend el et-terv ezet az Önkormán y zat S zew ezeti és Műkö dési S zab á|yzatár ől
Előterjesztő: Dr. Kiss Lászlő polgármester távollétében Burján Ferenc
alpo1gármester

]. Együttműködési megállapodás megkötése a Budapest Gyógyfiirdői és Hévizei Zrt-
vel
Előterjesztő: Burjrín Ferenc alpolgármester

8. Döntés Óbuda-nekásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft. módosított
Felügyelőbizottsági ügyrendj ének elfogadásaról
Előterj esztő z Zábő Attila alpolgármester

9 . Ób,'da- getásmegyer Városfej lesztő Nonprofi t Kft . által keze|t költségvetési sorok
módosítása
Előterjesztő : Őri Lászlő alpolgármester

10. Javaslat városüzemeltetési feladatokkal kapcsolatos döntések megltozatalára
Előterjesztő : Őri Lászlő alpolgármester

II. Az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport Nonprofit Kft-t érintő költségvetési sorok
módosítása
Előterj esz tő: oi Lászlő alpolgármester

t2.AzÖnkormányzatKözbeszerzésiSzabályzatánakmódosítása
Előterjesztő: ori Lászlő alpolgármester

13. Javaslat az önkormÍnyzat átláthatóbb működésének megteremtésére, és az ,,Ez a
Minimum!" átláthatősági és komrpció elleni program megvalósítására
Előterjesztő : Béres András alpolgármester

5



14.2024. évi karácsonyi támogatás összegének meghatátrozása és fedezet biztosítása
fenyőfa vásárláshoz
Előterjesztő: Béres András alpolgármester

I1.Tájékoztatő a polgármester' aZ alpolgármesterek, valamint az önkormányzati
képvi s el ők vagyonnyil atko zatának l eadás áró l és kö zzététel érő l
Előterjesztő: Derda Ádám' a Pénzügyi, Tulajdonosi és Vagyonnyilatkozat-kezelő
Bizottság elnöke távollétében, Strenner Imre elnökhelyettes

Zárt íi|és

1 6. D ö ntés az Óbudai Vagyo nkez el ő Nonpro fit zrt. v ezéi gazgatő j ának vi s sz ahívás iáró l
és új vezérigazgatő kinevezéséről, valamint az AlapszabáIy módosításáról
Előterjesztő: ori LászIő alpolgármester

1'7. Javaslat az önkormányzati tulajdonú gazdasági tarsaságok felügyelő bizottsági
tagj ainak me gv álasztásár a
Előterjesztő: Dr. Kiss Lász|ő polgármester távollétében Burján Ferenc
alpolgármester

l8. Fegyelmi eljrárás kezdeményezése Dr. Kiss László polgármester ellen
Előterjesztő: Puskás Péter képviselő

l9.Rendelkezés az előzetes |etartőztatásban lévő polgármester költségtérítéséről
Előterj esztő : B alo gné Marosvölgyi Anna önkormányzati képvi selő

20. Fellebbezés a Főé:pitészi és Várostervezési Iroda Il22IllIl2024. számű és
I/22I l I2l2024. számű döntésével szemben
Előterjesz tőlz Ói Lászlo alpolgármester

21. Fellebbezés a Főépítészi és Várostervezési Iroda V809/6/2024. számű d<intésével
szemben
Előterj esz tőz Ói Lászlő alpolgármester

22. Fellebbezés a Főépítészi és Várostervezési [roda U422l39l2024. számí döntésével
szemben
Előterjesz tőz Ón Lászlő alpolgármester

23. Lakbér mértékének felülvizsgálata során hozott döntés ellen benyújtott fellebbezés
elbírálása
Előterjesztő z Zábő Attila alpolgármester

24. SzociáIis ügyekben fellebbezések (3 ügyfel) és méltanyossági kérelmek (a ügyfél)
elbírálása
Előterjesztő: Béres András alpolgármester

(Szavazott 20 képviselő: l9 igen, I tartózkodás)
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1. napirendi pont: Czeglédy Gergő 06. egyéni választókerület egyéni kópviselőjének
lemondása

Burján Ferenc alpolgármester: a Helyi Yáiasztási Bizottság a tegnapi ülésén 2025. január 19-
ére irta ki az időköziválasztást.
Van-e kérdés, észrevétel a naptendhez?

Puskás Péter képviselő: az előterjesztés a|apján, a lemondó nyilatkozat 2024. október 25-én
került a Hivatalhoz. Kérdésként veti fel, mi tartott ennyl ideig, hogy nyilvánosságra hozzák?

Dr. Bots Dénes jegyzőz az Mötv. teljesen egyértelműen rendelkezik anő|, hogy az
önkormrínyzati képviselő a Képviselő-testÍilethez intézett írásbeli lemondó nyilatkozatát,
amelyet a Polgármesternek ad át, és az fuásbeli nyilatkozatot a Képviselő-testület következő
ülésén kell ismertetni. Az előterjesztés ezt sző szerint tarta|mazza.

Kovács Gerzson képviselő: kérdezi, hogy biztos kell szavazni a napirendről?

Budai Sándor Viktor képviselő: ezzelugy gondolja, Czeglédy Gergő beismerő vallomást tett.
Az időközi választáson indulni fognak.

Kozma János képviselő: nem kívánjaCzeglédy Gergő fel, majd lefelé ívelő karrierjét követni,
viszont egy nagyon érdekes mondatot vett észre az előterjesztésben, vagyis Czeg|édy Gergő a
lemondás konkrét időpontját nem határozatameg, ami több szempontból is érdekes. Egy biztos,
hogy munkátban a mai napig nem vett részt, igy megítélése szerint ki kellett volna térnie a
javada|mazásara is, hogy az elmúlt hónapokban milyen összegeket vett fel, milyen juttatásban
részesült és, hogy ezeket a juttatásokat a lemondása napjáig kívanják-e számára utalni? Nem
gondolják-e erkölcsileg reálisnak, ha Óbuda-Békásmegyerrel szemben azlewrca legalapvetőbb
erkölcsi kötelessége -főleg azza|, hogy most már elismerte a bűnösségét-, hogy nem veszi fel
a javadalmazását.

Zábó, Attila alpolgármester: a volt Polgármester, Bús Balázs ugyanúgy ismeri a jogokat és
törvényeket, mint Czeglédy Gergő. Bús Balázs több, mint 1 évig az Nemzeti Kulturális Alapnál
volt, és felvette a fizetését. Utána visszaadhatta volna ezt a pénzt, nem tette. onök
felszólították, hogy adja vissza? Kérték, hogy valakinek ktildje, vagy uta|ja át?

Kozma János képviselő: ez egy nagyon csúnya csúsztatás, mert aZ, akire utalt, az ellen nem
volt bűntető eljárás, és nem gyanúsítottként ült a Venyige utcában. Ezt egy nagyon rossz
hasonlatnak véli. Úgy téli meg, hogy Czeglédy Gergő lemondásával elismerte a bűnösségét,
jelenleg büntető eljárás alatt áll, és úgy lenne ildomos, ha ezt apénzt nem venné fel.

Az előterjesztés tárgyalása kapcsán a Képviselő+estület nem hozott hatórozatot.

2. napirendi pont: Beszámoló a polgármester két testületi ülés közötti munkájáról

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevéte|?

Puskás Péter képviselő: van egy újabb helyben osztott előterjesztés, nyilván azért, hogy senki
ne tudjon rárcagáIni. Szátmára ez aztbizonyitja,hogy az Önkormányzatotvezető DK-MSZP-
LMP frakció így gondolja a demokráciát, hogy azok anapirendek, amelyek számukra kényesek
vagy problémásak, helyben kívánja kiosztani annak érdekében, hogy azok tarta|mátne lehessen
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megismerni, ne lehessen affa reagálni.
A mai napon kiosztott anyagot fel fogják tenni a saját honlapjukra, mert magáert beszél,
szégy ene az e gész onkormán y zatnak.
Burján Ferenc alpolgármester: szavazásta teszi fel a beszámoló elfogadását.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képvi sel ő-testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerületo Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

27612024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

úgy határoz,Itogy elfogadja a Polgármester két testületi ülés közötti munkájáról szóló
beszrímolóját.
(Szavazott 19 képviselő: 1I igen, 6 nem, 2 tartózkodás)

Turgonyi Dániel Absolon képviselő nem vett részt a szavazásban'

3. napirendi pont: Rendelet-tervezet a motoros vfui jármtiveket terhelő települési adóról
szőlő 3912016. (x. 26.) önkormányzati rendelet módosításáról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában felteszi szavazásra a rendelet-
terv ezet módosítására vonatkozó j avaslatot.
Megállapítja, hogy

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Onkormányzat Képviselő_testülete

elfogadja az előterjesztés l. melléklete szerinti tartalommal a motoros vizi jármúveket terhelő
települési adóról szőló 3912016. (X. 26.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 2ll2024.
önkormányzati rendeletet.
(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, eg,,hangú)

4. napirendi pont: A személyes gondoskodás keretébe tartoző gyermekjtólóti és
szociális ellátásokról, azok igénybevételéről, valamint a fwetendő
térítési díjakról sző|ő 1212023. (I[. 23.) önkormányzati rendelet
módosításáról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában felteszi szavazásra a rendelet-
terv ezet módosítására vonatkozó j avaslatot.
Megállapítja, hogy

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Bókásmegyer ÖnkormányzatKépviselő_testülete

elfogadja az előterjesztés I. melléklete szerinti tartalommal a személyes gondoskodás keretébe
tartoző gyermekjóléti és szociális ellátásokró|, azok igénybevételéről, valamint a ftzetendő
térítési díjakról szőlő 12/2023. (xI.23') önkormányzati rendelet módosításáról szóló 2212024.
önko rmányzati r endeletet.
(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, eglhangú)
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5. napirendi pont:

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, hozzásző|ás hiányában szavazásra teszí fel az
el őterj esztés s z erinti határ o zatj j avasl atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő-testtil et elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

27712024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

ígyhatátoz, hogy
_ megismerte és elfogadja az ÓsÉsz módosítás tervi tartalmátmeghatátoző főepitészI

feljegyzést az előterjesztés I' melléklete szerinti tartalommal;
_ elindítja az Óbuda-Békásmegyer építési szabáIyzatéról szóló 2Ol20I8. (vI. 26.)

önkormányzati rendelet (továbbiakban: ÓnÉsZ) módosítását, valamint felkéri a
Polgiírmestert, hogy az osÉsz módosítása soriín a partnersé gi egyeztetés helyi
szabályairól szóló l1l2022. (V. 30.) önkormányzati rendeletben meghatározott
szabályok szerint folytassa le a partnerségi egyeztetést.

Felelős: Polgármester
Határidő: döntést követő 2 hét
(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, eg,,hangú)

6. napirendi nont: Rendelet-tervezet 
^z 

Önkormányzat Szervezeti és Működési
Szabá|yzatárő|

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában felteszi szavazásra a rendelet-
tervezet elfogadását, az előterjesztői kiegészítéssel együtt.
Megállapítja, hogy

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-testülete

elfogadja az előterjesztés L melléklete szerinti tartalommal az onkormányzat Szervezeti és
Működési Szabályzatáről szóló 2312024. tinkormányzati rendeletet M előterjesztői
kiegészítésre figyelemmel.
(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, egthangú)

7. napirendi pont: Együttműködési megállapodás megktitése a Budapest Gyógyfürdői
és Hévizei Ztt-ve|

Ónuda-nékás m e gyer építési szab áIy zatáró l szóló 20 t20|8. (vI. 26.)
önkormányzati rendelet 1ÓnÉsz; módosításával kapcsolatos
településfejlesztési döntés meghozatala, főépítészi feljegyzés
elfogadása

9
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Gyepes Áoem képviselő: a FIDESZ frakció támogatjaaz előterjesztés elfogadását, hiszen egy
tjibb éve jól működő konstrukció meghosszabbításáról van szó. Javasolják azonban'hogy az
onkormrínyzat vezetése tárgyalja t$ra a megállapodást annak érdekében, hogy rendszeresen
kedvezményes lehetősóget biztosítson a helyi gyógyfiirdők és uszodák igénybevételére azon
családok tészére, akik legalább két gyermekkel rendelkeznek. A javaslat a kerületi idősek
számára már létező kedvezményre épít, ezáltal egy szélesebb kör szrímrára is elérhetővé téve a
fiirdőkultúra nyújtotta előnyöket.
Módosító javaslata a következó: ,,A Képviselő-teshilet úgy határoz, hogy felkéri Dr. Kiss
Lászlő polgármestert, hogy kezdjen tárgyalásokat a Budapest Gyógyfiirdői és HévízeiZrt-vel
annak érdekében, hogy az egytittműködési megállapodás kiegészüljön a legalább két gyereket
nevelő III. kenileti családoknak nyújtandó kedvezménnyel is az alábbiak szerint:
A kezdeményre jogosultak: Budapest III. kerületi állandó lakóhellyel rendelkező családok' akik
legalább két kiskoru gyermeket nevelnek. A kedvezmény mértéke: a jogosult családok tagsai
havonta egyszet, kedvezményes bruttó 1000-Ft-os áron vásárolhatják meg a kedvezményes
belépőjegyet a kerület fiirdőibe, uszodáiba és strandjaira, hasonlóan a 65 év feletti ilI. kerületi
lakosok kedvezményébez. Az igénybevétel módja a következő lenne: A kedvezményes
belépőjegyeket a fiirdők pénztáraiban vásarolhatnák meg, a lakcímkártya és a gyermekek
számát igazolő dokumentum bemutatásával.''

Turgonyi Dániel Absolon képviselő: a család fogalmával kapcsolatosan kérdése Gyepes
Adám képviselő írhoz, hogy képviselő úr beleérti-e a gyermeküket egyedül nevelő szülőket is,
akiket az Önkormányzat az elóző ciklusban elkezdett jobban támogatni, illetve azokat a
családokat' ahol esetlegesen nem szülők nevelik a gyerekeket, hanem például a nagyszülők?

Gyepes Áaem képviselő: természetesen beleérti, igen.

Zábó, Attila alpolgármester: Ói rász\ő pénzügyekért felelős alpolgármesterrel egyeztetett,
aki azt mondta, hogy amennyiben meg van tá a fedezet, úgy a javaslatot örömmel befogadja.
Annyit kérnek, hogy hadd vizsgá|ják meg és amennyiben vanrá lehetőség, űgy ajavaslatot
befogadják és tiímogatásra a testtileti soron következő ülésére beterjesztik.

Kovács Gerzson képviselő: ha jól érti, a módosító indítvány módosítása az,hogy nem arról
határoznak, hogy valami lesz, hanem anol hatéroznak, hogy megvízsgálják valaminek a
p énzigyí v onzatát. Ez v olt a j avaslat.

Záhő Attila alpolgármester: köszöni Kovács Gerzson képviselő összefoglalőját.Igen, ez a
javaslat, mert ha nincs meg a fedezet, akkor nem tudják a javaslatot támogatni.

Puskás Péter képviselő: köszöni Kovács Gerzson képviselő úr fordítását.

Burján Ferenc alpolgármester: köszöni az észrevételeket, a javaslatot meg fogják vizsgálni.

Puskás Péter képviselő: mindig az utolsó módosító javaslatról kelrl szavazni. Kovács Gerzson
képviselő csak az értelmezésben segédkezett.
Jónak lrzrrtJáIr. az ötletet, kerüljön megvizsgálásra milyen fedezet szükséges, és a következő
testületi ülésre jöjjön vissza a téma. Enől kell most szavazni, ezt követően pedig az ercdeti
javaslatról.

Burján Ferenc alpolgármester: szavazásta teszi fel Gyepes Áaam képviselő ir áItal
ismertetett módosító j avaslatot.

L0



Megáll apítj a, ho gy azt a Képvi selő -testtil et el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkorm ányzat Képviselő_
testületének

27812024. (XI. 7.) Határozata

A Képviselő-testület

űgyhatároz, hogy
l. elfogadja - Gyepes Áaam képviselő módosító javaslatára figyelemmel - a Budapest

Gyó gyfiirdői és Héviz ei Zrt-v el kötendő Egyittműködési megáll apodás kiegészítésére
vonatkozó javaslatot, amely szerint az Együttműködési megállapodás egészüljön ki a
legalább két gyermeket nevelő Iu. kerületi családoknak' a gyeÍmeküket egyedül
nevelő szülők, esetleg nagyszülők részéte nyujtandó kedvezménnyel,

2. megvizsgálja a javaslat megvalósításához szükséges költséget, valamint annak
fedezetét és a vizsgálat fiiggvényében a Képviselő-testület elé terjeszti.

Felelős: Polgármester
HatárÍdő: a Képviselő-testület soron következő ülése
(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, eghangú)

Burján Ferenc alpolgármester: szavazásra teszi fel az elótefiesztés eredeti határozati
javaslatát.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képvis elő -testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

27912024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

úgy határoz,hogy
1. együttműködési megállapodást köt a Budapest Gyógyfiirdői és Hévizei Zrt-ve| az

előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal.
2. felhata|mazza aPolgármestert az egytittműködési megállapodás aláirására azzal,hogy

annak aláírásakor az előterjesztés I. melléklete szerinti szövegezéstől _ a szerződés
lényeges tartalmátt nern érintve - el lehet térni.

Felelős: Polgármester
Határidő: a döntést követő 30. nap
(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, eglhangú)

8. nont: Döntés Óbuaa_nékásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft.
módosított Felügyelőbizottsági ügyrendjének elfogadásáról

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
előterjesztés szerinti határozatijavaslatot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testtilet elfo gadta'
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Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

28012024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő-testület

űgy határoz, hogy jőváhagyja Óbuda-eekásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft.
Felügyelő Bizottságának ügyrendj étaz előterjesztés l. mellékletében foglalt tartalommal.
Felelős: Óbuda-gekásmegyerVárosfejlesztőNonprofitKft.ügyvezetője
Határidő: 2024. november 7.
(Szavazott 20 kepviselő: 20 igen, eghangú)

Zóbó Attila alpolgármester jelezte, hog ,,igen"-nel szavazott.

9. napirendi pont: obuda_Békásmegyer Városfejlesztő Nonprofit Kft. álta| kezelt
költségvetési sorok módosítása

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
előterj e szté s sz eri nti határ o zati j avas l atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő -testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer onkormányzat Képviselő-
testületének

28112024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

ugyhatároz, hogy
1. létrehozza a ,,Közösségi kerékpártárolók létrehozása'' kiadási és bevételi

költségvetési sort.
2. A bevételi és kiadási költségvetési sor közötti 5.489.482 Ft különbözetre a

fedezetet a ,,Pá|yázat előkészítés'' kiadási költségvetési sorról való
átcsoportosítással biztosítj a.

3. Az I-2.) pontban foglalt döntést az Önkormanyzat 2024. évi összevont
költségvetéséről szóló 3512023. (XII. 11.) önkormányzati rendeletének soron
következő módo sításak or átv ezeti.

Felelős: 1-2. Polgármester,
obuda- B ékásmegyer Váro sfej lesztő Nonprofi t Kft . v ezetője

3. Polgármester
HatárÍdő: I-2.2024. november 15

3. a költségvetés koveikező módosításának időpontjában
(Szavazott 20 képviselő.' 20 igen, eglhangú)
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10. napirendi pont: Javaslat városüzemeltetési feladatokkal kapcsolatos döntések
meghozata|ára

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel?

Kovács Gerzson képviselő: a városüzemeltetési feladatokkal kapcsolatosan négy pontból áll
ahatározati javaslat. Az MKKP nem támogatjaaPanrton Park Forest Parkfenntartó és Parképítő
Kft-vel kötendő szerződést. A közbeszerzési eljarás normál módon ugyan lezajlott, azonban a
Pannon Park Forest Parkfenntartó és Parképítő kétes háttere, illetve a sajtóban megielent
információk alapján úgy gondolja, hogy helytelen ezzel a céggel szerződéstkötni.
Kéri a Képviselő-testiiletet, hogy a határozatijavaslat l-3. pontjairól külön szavazzanak.

Puskás Péter képviselő: több témát érint az előterjesztés. A határozati javasIat első része arról,
hogy megemelik a városüzemeltetési feladatok sorát, ami majd minden évben elő szokott
fordulni. Ezt a maga részeről támogatni tudja. Amennyiben a feladatra rendelkezésre áll a
forrás, úgy gondolja, jő helyre költenek.
A 3. határozati javaslat azonban arről szőÍ, hogy a Képviselő-testület vállalja át a felelősséget
az ügyben illetékes alpolgármestertől, hogy ezt a bizonyos szerződéstirja alá.
Röviden ismerteti azijgy e|őzményeit: volt egy nagy közbeszerués egy keretszerződésre, amit
az előbb említett cég nyert meg talán tavaly. Ennek a konkrét lehívása úgy működik, hogy
amikor az Önkormányzatlátja,hogy a következő félévben milyen feladatokat akar elvégeztetni
ezzel a céggel, akkor azt összesíti' elküldi neki és az a cég a megkötött szerződésben foglalt
árak alapjánbeárazza, visszaktildi az Önkorm átlyzatnak, majd aláirják a szerződést.
Ez nem egy új közbeszerzés, itt nem lesznek új árak, nem lesznek új konstrukciók' Eddig az
elmúlt időszakban az ilyenkeretszerződések, az tlyen lehívások mindig a hivatalban történtek
úgy, hogy az illetékes alpolgármester írta azt alá.
Most megint azvafl, hogy nem merik vállalni a felelősséget a döntésekért, és meglróbálj ák ezt
a Képviselő-testületre átoktrojálni. Nem tudja például, hogy aKozbeszerzésiSzabályzat szerint
mennyire tartoz1k eZ a Képviselőtesttilet elé, hiszen ott le van szabályozva, mely
közbeszerzéselaőlki dönt. Eznem egy új közbeszerzés. Nem indítanak el egy közbeszerzést és
hirdetnek eredményt . Ez egy megkötött szerződésnek az éppen aktuális fordulópontja.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, hozzászőlás hiányában szavazásra teszi fel
határozati j avaslat 1 . pontj át.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő-testtil et el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Onkormányzat Képviselő-
testületének

282 12024. (xI. 7.) Határ ozata

A Képviselő_testület

űgyhatároz, hogy a,,Yárosúzemeltetési feladatok kiadásai (dologi)'' kiadási költségvetési
soron további 500.000.000,- Ft, azaz otszázmillió forint fedezetet biztosít, amelynek
forrása az általános tartalék.
Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(Szavazott 20 kepviselő: I8 igen,2 tartózkodás)

Burján Ferenc alpolgármester: szavazásra teszi fel határozatíjavaslat 2. pontját.
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Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő -testtilet elfo gadta'

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

283 12024. (xI. 7.) Határ ozata

A Képviselő_testület

ugy határoz, hogy a 28212024. (XI. 7.) hatfuozatban foglalt döntést az Önkormányzat
2024. évi összevont költségvetéséről szóló 3512023. (XII. 11.) önkormányzati
rendeletének soron következő módo sításak or átv ezeti.
Felelős: Polgármester
Határidő: a költségvetési rendelet soron következő módosítása
(Szavazott 20 képviselő: I8 igen,2 tartózkodás)

Burján Ferenc alpolgármester: szavazásrateszi fel határozatijavaslat 3' pontját.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő -testtilet el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerütet, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat Képvisető_
testületének

28412024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

úgy határoz, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szólő 2011. évi CLXXXX.
törvény 41. $ (4) bekezdése alapján visszavont hatáskört gyakorolva egyetért a
,,Városüzem eltetés 2024 _keret 2" tár gyÚ vállalkozás i kerctszerződés megkötésével a
jelen előterjesztés melléklete szerinti tartalommal' Felkéri a polgiármestert a szeruodés
aláirására azzal, hogy annak aláírásakor a közbeszerzési eljárásban foglalt feltételek
között, az Önkormányzatérdekeit nem sértve eltérhet a tervezettől.
Felelős: Polgármester
Határidő: 2024' november 15.

(Szavazott 18 képviselő: 13 igen, 5 nem)

Béres András alpolgármester és Turgonyi Dániel Absolon képviselő nem vett részt a
szavazásban'

Burján Ferenc alpolgármester: szavazásra teszi fel határozatíjavaslat 4. pontját.
Megáll apítj a' ho gy azt a Képviselő-testtilet el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testüIetének

285 12024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

ugyhlatároz, hogy Óbuda-gokásmegyer Közterület-felügyelet 2024. évi költségvetésében
a Beruhé.zások kiadási költségvetési sorra 5'000.000 Ft-ot átcsoportosít a Személyi
jellegű kiadások költségvetési sorról.
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Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(Szavazott 20 képviselő: 19 igen, l tartózkodós)

11. napirendi pont: Az Esernyős Óbudai Kulturális és Sport NonproÍit Kft-t érintő
költségvetési sorok módosítása

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
előterj esztés szerinti határozati j avaslatot.
Megáll apítj a, ho gy azt a Képviselő -testület el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerütet, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

28612024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő-testület

űgyhatétro4 hogy
1. újként léffehozza az ,,Óbudai Esernyős Kft. támogatása 2023 matadvány"

költségvetési sort 16.363.427 Ft összegben, amelynek forrása az általános tartalék,
2. az obudai Esernyős Kft. költségvetési sort az általános tartalék terhére 8I.648.521 Ft-

tal megemeli,
3. újként létrehozza a ,,Célfeladat BP 150 éves'' költségvetési sort 4.903.485 Ft-tal,

amelynek fedezetét az általános tartalékból kell biztosítani,
4. a ,,Célfeladat Fő téri jégpálya'' sor elnevezését,,Célfeladat Fő téri és békásmegyeri

jégpályák" néwe módosítja, egyuttal az általános tartalék terhére az eloirányzatot
1 1.807. 1 90 Fttal megemeli,

5. a ,,Célfeladat Sörfesztivál" költségvetési sor elóirátnyzatát az áItalános tartalék terhére
I.194.510 Ft-tal megemeli,

6. az I-5.) pontban foglalt döntést az Önkorm ányzat2oz4. évi összevont költségvetéséről
szőlő 3512023. (XII. 1 1.) önkormányzati rendeletének soron következő módosításakor
átvezeti.

Felelős: 1-5. Polgármester, Esernyős Nonprofit Kft ügyvezetője
6. Polgármester

Határidő: l-5. azonnal
6. a költségvetési rendelet következő módosításának időpontjában

(Szavazott 20 kepviselő: l8 igen, 2 tartózkodás)

12. napirendi pont: Az ÖnkormányzatKözbeszerzési Szabályzatánakmódosítása

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel a napirendhez

Puskás Péter képviselő: annak idején a FIDESZ nem támogatta, hogy ezek a feladatok a
KSZKI-hoz kerüljenek és ezért egy ktilön négy fős csoport alakuljon a KSZKI-ban, aminek
jelentős bérköltsége lesz ezentúl. Ezek a közbeszerzések gyakorlatilag az Óbudai
Vagyonkezelőnél voltak eddig és a Vagyonkezelő nulla forintért bonyolította ezeket a
közbeszerzéseket. Ezt egy felesleges pénzkidobásnak tartják, ezért nem is szavazzák meg a
kö zb eszer zési szab ály zat mó do sítás át.
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Tóth Kálmán képviselő: a tegnapi PTVB ülésen rákérdezett, hogymiért a KSZKI-náI lesznek
a közbeszerzési ügyek, amire azt a választ kapta, hogy központosítani szeretnének. Nem
kiszervezni kellene? Miért nem lehet a Polgármesteri Hivatalon belül egy közbeszerzési iroda?

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, észrevétel híányában szavazásra teszi fel az
el őterj esztés s zerinti határ o zati j avasl atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képv iselő-testület el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer onkormányzat Képviselő_
testületének

28712024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő-testület

úgy határoz,hogy
Laz előterjesztés melléklete szerinti tartalommal, 2024. november 15-ei hatállyal

elfogadjaazÖnkormányzatmódosítottKözbeszerzésiSzabályzatát;
2.az l. pont szerinti módosított közbeszerzési szabályzat elfogadásával egyidejűleg

hatályon kívül helyezi a37112023 (IX. 28.) határozattal elfogadott, 39012023 ' (XII. 8.)
határ o zattal mó do s ított, 2023 . októb er 1 - tő l hatál yo s Kö zb e sze r zési Szab á|y zatát.

Felelős: Polgármester
Határidő: 2024. november 15.
Felelős: Ób.,dai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. vezéigazgatő a közbeszerzési

dokumentumok átadásáért
Határidő: azonnal
Felelős: KSZKIaközbeszeruésidokumentumokátvételéért
Határidő: azonnal
(Szavazott 20 képviselő: I4 igen, 3 nem, 3 tartózkodás)

13. napirendi pont: Javaslat az önkormányzat átláthatóbb működésének
megteremtésére, és az ,,E7 a Minimum!" átláthatósági és korrupció
elleni program megvalósítására

Burján Ferenc alpolgármester: van-e kérdés, észrevétel?

Béres András alpolgármester: előterjesztőként, átláthatóságért felelős alpolgármesterként
szeretne beszélni röviden az alpolgármesterként. Ahogy fejlődik a világ egyre több lehetőség
van atta,hogy az Önkormrínyzat átláthatóbban működjön. 2OI0 őtaképviselő. Úgy gondolja,
hogy minden ciklusban történtek fejlődések. 2010-2014 ciklusban éppen az ő javaslatára tették
a képviselők vagyonnylatkozatát teljesen nyilvánossá és tették nyomon követhetővé a
képviselők vagyongyarapodását. A legutóbbi 20l9-2024-es ciklusban a szerződések listája
majdnem minden évben kikerült a honlapra, meg lehet nézni,hogy azÖnkormrínyzat kikkel áll
ijzleti kapcsolatban. Ennek ellenére azt gondolja, hogy további fejlődési lehetőségek vannak
abban, hogy az Önkormanyzat még átláthatőbban múködjön és az előteqesztés éppen ezt a
munkát szeretné katalizáIni.
Az ez a Minimum! Program egy civil kontrollt biztosít az Önkorm ányzatoknak, hogy mennyire
átléLthatőan működnek' illetve folyamatos visszajelzést ad, hogy éppen milyen helyzetben van
egy Önkormányzat, hogy mennyire fejlődött az Önkormányzat átláthatósága. Ezért azt
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gondolja, hogy ez egy fontos előrelépés lesz abban, hogy átláthatóbbá tegyük az
onkormányzatot. Az, hogy csatlakoznak, csupán egy visszajelzés. Abban lesz sokkal több
munkájuk, hogy jobb érdemjegyeket kapjanak. Nagyon sok papírmunkával, nagyon sok
munkaórával jár majd, hogy több információt juttassanak el a választó polgárok szátmára az
Önkormányzat működéséről. Ebben számít a képviselő társaira, valamint a civilek segítségére
is' Eljenek a javaslattételi lehetőséggel, mit lehetne jobban csinálni. Az a célja, hogy a ciklus
végére mégátláthatóbb legyen az Önkormányzat.KérJ. az előterjesztés támogatását.

Puskás Péter.képviselő: a FIDESZ ezt egy politikai akciónak tartja.
Jelenleg az onkormányzat honlapján nincsenek fenn a jegyzőkönyvok. Számos esetben
előfordul' hogy a helyben osztott anyagok nem kerülnek fel a képviselői felületre. Általában
azok az anyagok, amelyek kellemetlenek a többségnek, azok nem szoktak felkenilni. Az
alacsonyabb összegű szerződések, amelyek nincsenek fent a honlapon, azol<naka megszerzése
lehetetlen a III. kerületi Önkormányzatnál és az önkormányzatitulajdonú cégeknél.
Néhány éwel ezelőtt kísérletet tettana, hogy a kisebb összegií szerződéseket küldjék meg neki'
és azt aválaszt kapta' hogy fizessen 3,5 MFt-ot és akkor megkaphatja.
Nem véletlen, hogy amikor az lJgyészség tavassza| razziázott az Önkormányzatnál és
szerződéseket foglaltak le, akkor egy kivétellel, ami u1ye azÓbuda Úisag közbeszerzés alapján
megkötött szerződése volt, ami a Bizottság előtt volt és tiltakoztak, mert egy darab jelentkező
volt. Az összes többi olyan szerződés volt, amit képviselőként nem tudtak megismerni, mert
sehova nem volt feltöltve, sehol nem lehetett róla tájékoződni. Ez ahelyzetjelenleg!
Ehhez képest, most civil szervezeteknek elfogadjak a politikai termékét maguknak ) ez e1y
látszatintézkedés' hozzék nyilvánosságra a szeÍződéseket, ne kelljen ezt külön kérni. Miért
próbáljak akadályozni azt, hogy a képviselők tájékoződni tudjanak az önkormányzati cégek
működéséről. Tessék ezen dolgozni. Hogyha majd eztmegtudták oldani, akkor kezdenek neki
ilyen mindenféle hangzatos programoknak.

Tóth Kálmán képviselő: nagyon sajnálja, hogy egy komrpciós botránynak kellett lezajlania
althoz, hogy lépéseket tegyenek az átláthatóságért. AzEz a Minimum programot már 20|9-es
önkormányzati váIasztásokra is aláírta pár jelenleg is itt lévő képviselő.
A szándékáttámogatjak , azonbanegyetért abban Puskás Péter képviselővel, hogy igenis vannak
anomáliák. Kikérte az Önkormányzat vagyon1azdálkodási stratégiáját. 30 nap alatt
megfogalmaztak egy olyan e-mailt, hogy a közzétételi listában van, majd kiderült, hogy ez a
stratégia nem is létez1k.
Az MKKP képviselőiként szeretnének részt venni az Önkormányzat átláthatőbbá tételéért
folytatott munkában, és támogatják a kezdeményezést.

Kozma János képviselő: ha érdemjegyekkel kellene értékelni az onkormányzat elmúlt
évekbeli működését, akkor azt kellene mondani, ,,ülj le 1-es''.
Az Önkorm ányzat működtet egyébként, mint ahogy az e\őterjesztésben írja is, a közösségi
platformokon hivatalos oldalt is. Hogy lehetséges az,hogy név nélkül, hamis néwel, fotó nélkül
lévő személyek fent lehetnek ezen aZ oldalon, nem korlátozzák abejegyzéseiket, miközben az
itt ülő képviselő le van t1ttva az oldalról. Hogyha ezt az utat follatj ák az átláthatőság és a
nyilvánosság tekintetében, akkor tényleg úgy van' ahogy az előtte szóló képviselőtársai
mondták, hogy már többször meg lett említve, és felesleges irány.
Kíváncsi, hogy a börtönben ülő Dr. Kiss Lászlónak ki az adminja? Ki az, aki rendszeresen
tolmácsolja a börtönből a véleményét? Ki az a szerrtély, aki ezt fe|karolta? És ennek ad egy
hátországot az Önkormányzat. Elsődlegesen itt kéne rendet tenni, és itt kéne egy kicsit a
nyilviánosságot korrekt módon tájékoztatni, hiszen eZ egy olyan téma, ami nemcsak Őket
érdekli, hanem aváIasztőikat is.
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záhő Attila alpolgármester: kéri, Béres András alpolgármester előterjesztésnek támogatását.
Kéri, hogy minden észrevételt ,,csatománzanak'' be. Problémák vannak, amelyeket orvosolni
fognak. Kéri a javaslat támogatását.

Budai Sándor VÍktor képviselő: althoz az onkormátyzatnak sok köze nincsen, hogy Dr. Kiss
Lászlő tudjon posztolni a Facebook-on. Ezze| kapcsolatban a Facebook rendőrségnél kellene
érdeklődni.

Bóres András alpolgármester: örömmel vette a sok támogato hozzásző|ást, amelyeket úgy
értékelt, hogy mindenki számiíra fontos az átláthatőság, és annak javítása.
Azt szomorúan veszi, hogy Kozma Jiínos képviselő teljesen elégtelennek értékeli az
Önkormrányzat jelenlegi átláthatosági szintjét' Talán picit jobb, mint ami volt a FIDESZ-es
vezetés alatt' Nem elég jó, javítani kell, de nem rontottakrajta.
Az Óbuda Úisag kapcsán még ellenzéki képviselőként kikérte az ÓbudaÚ3sag szerződését a
választások előtt, amire több hónapot kellett vámia. A szerződést a választások utráni napon
kapta meg, ami I db A/4-es lap volt 20l4-ben.
Puskás Péter képviselő úr kifogásolta, hogy pénzt kért Tőle az Önkormányzat a közérdekű
adatigénylés kapcsán. Ez egy FIDESZ-es Parlament által hozott törvény, hogy az
Önkormányzatokkérhetnek pénzt,illetve nem is mindenki kérhet pénzt az adatokmegadásával
kapcsolatos költségeire. Ha nagy összeget kértek, akkor ott sok ezer oldalról lehetett szó, amit
nyilván nem olyan egyszeru előállítani. Arról beszélnek, legyen olyan a rendszer, hogy a
szeruődések a honlapról letölthetők legyenek. Abban egyetértenek, hogy az adatok'nak
hozzáférhetőeknek kell lenniük. Nem az a cél,hogy az Önkormányzat a képviselők számáta
legyen átláthatőbb, hanem az,hogy mindenki számára. olyan rendszert szeretnének létrehozni,
ahol az óbudai polgárok tá$ékoződni tudnak, nyilván ezen belül a képviselők is.
A helyben osztott előterjesztések témája szerinte nem aZ átláthatőság kérdése elsősorban. A
helyben osztott anyagokat Ő sem szerette a FIDESZ vezetés alatt. Akkor sem volt jó, de most
sem jó. Nem jó, ha nincs meg időben egy előterjesztés. Ezen dolgozni és fejlődni kell!

Puskás Péter képviselő: Béres András alpolgármester említette az Óbuda Úisag szerződését.
Elmondja, hogy a FIDESZ egy régen kötött szerzódést vitt tovább. Tényszenien ez így volt.
Önök kiírtak egy olyan közbeszerzést, amire egyetlen egy cég tudott megfelelni, amely cég egy
búnszervezet volt. Önök egy bűnszervezetnek szerveztékki az Óbuda Úisag kiadását. Nyilván
sokkaljobb megoldás, mint egy régebbi szetződést továbbvinni. Amikor a szerzódés köttetett,
akkor az olyan feltételekkel köttetett, hogy lehetetthatározatlan idejű aszerződés. Önök egy
bűnszervezetkezébe adták ezt az újságot, amihez gratulál.
Nem a helyben osztott anyagokat |<itízálta, mert sajnos mindig van és lesz is ilyen anyag a
jövőben. Igen' a FIDESZ idején is volt. Aztkifogásolta, hogy vannak olyan helyben osztott
anyagok, amelyek nem kerülnek feltöltésre a publikus felületre. Nyilvánvalóan azért,hogy a
szegény állampolgar ne is fudjon róla, hogy volt egy ilyen helyben osztott anyag. Azt meg,
hogy van egy megválasztott önkormányzati képviseló és az Óbuda-gékásmegyer hivatalos
Facebook oldaláról kitilt valami arctalan ember, azt a FIDESZ frakciója kikéri magának. Kéri
Béres András alpolgármester urat, hogy ezt a dolgot legyen szíves visszaállítani' módot adni
arra, hogy ne csak a baloldali hozzásző|ők arc és név nélktil onthassák magukból az e|őremegirt
hozzászőIásokat, hanem a megválasztott képviselők is tudjanak kommunikálni az
Önkormán yzat hiv atalo s Facebook oldal án.

Burján Ferenc alpolgármester: az obudaÚisag kiadását a Média Works Lapkiadó cég nyerte
el.
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Puskás Péter képviselő: ez hazugság.

Burján Ferenc alpolgármester: további kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel' az
el őterj es zté s sz erinti határ o zatj j avasl atot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő_testület el fo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő-
testületének

28812024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő-testület

úgy határoz,hogy
1. kinyilvánítja az atlatszo.hu, a K-Monitor és a Transparency Intemational

Magyarország áItaI javasolt ,,Ez a Minimum!'' komrpció elleni és átláthatósági
program megvalósítása iránti elkötelezettségét, és elindítja Óbuda-gekásmegyer
Önkormányzatánakcsatlakozását az ,,Ez a Minimum!'' civil kezdeményezéshez,

2. aprogram megvalósítása érdekében a képviselő-testület az önkormányzat működését
az alábbi területeken tervezi áttláthatóbbá tenni:

a) Képviselőtesttilet és a Képviselő-testület bizottságai üléseinek nyilvánossága;
b) az Önko rmányzat kezelésében lévő közérdekű és közérdekből nyilváno s

adatokkal kapcsolatos eljárások, az ilyen adatok megismerhetővé tétele;
c) az Önkormányzatköltségvetésének végrehajtás a és az Önkormányzat

gazdálkodása;
d) az Önkormányzat által kötött szerződések és az Önkormányzat áIta|kiirt

közbeszerzések;
e) az Önko rmányzat vagyonának kezelése;
f) az önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok gazdálkodása és

.. adatnyilvánossága,
3. az onkormátyzat vállalja, hogy a jövőben múködése és döntései során figyelembe

veszi a Program javaslatait, ezen felül felkéri az önkormányzati tulajdonban lévő
gazdasági társaságokat, hogy működésük során érvényesítsék aZ átláthatósági
kritériumokat.

Felelős: Polgármester
gazdas ági t árs as á gok v ezetói

Határidő: folyamatos
(Szavazott 17 kepviselő: 16 igen, l tartózkodás)

Gyepes Ádám, Kozma János és Puskós Péter képviselő nem szavazott'

14. nanirendi pont: 2024. évi karácsonyi támogatás összegének meghatározása és
Íedezet biztosítása fenyőfa vásárláshoz

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
előterjesztés szerinti határozati j avaslatot.
Megállapítj a, ho gy azt a Képviselő-testület el fo gadta.
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Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer Önkormányzat Képviselő_
testületének

28912024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő-testület

tryyhatároz, hogy
I' 2024. évben a karácsonyi segélyt 20'000 Ftlfő összegben állapitja meg,

figyelemmel az egyes pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló
1l/2023. (III. 23.) önkormányzati rendelet 58. $ (2) bekezdésében foglaltakra.

2. 1.513.000,- Ft támogatást biztosít 329 db fenyőfa vásárlására, az onkormányzat
2024. évi költségvetésében, a Szociális Főosztály számára engedélyezett keret
terhére, a kerületi rászorulók, valamint a kerületi iskolák tiímogatása céljából.

3. a 2024. évi Költségvetési rendeletben a Szociális Főosztály kiadásai között
elkülönített 7.000.000 Ft-ot, az előterjesztés 2. és 3' számu melléklet szerinti
táblázatok alapján osztjafel az intézmények között.
A támogatás az alábbiak szerint használható fel:
. karácsonyi ünnepség szerstezése és az ehhez szükséges kellékek vásárlása a

gyermekek és az intézményi ellátottak számára,
o karácsonyi ajándékcsomagok összeállítása sáték, édesség, gyümölcs, könyv,

apróbb használati cikkek) a gyermekek és azintézrrlényi ellátottakszámána
. a gyermekek és az intézményi ellátottak karácsonyhoz kötődő kulturális

rendezvényeken való részvétele,
Nagyértékű tár gy eszköz a támo gatétsból nem vásárolható.
Az elszámolás határideje atámogatási szerződésben foglaltak szerint 2025. janufu 3I
Felelős: Polgármester
Határidő: a döntést követő ó0. nap
(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, eghangú)

15. napirendÍ pont: Tájékoztató a polgármester, az alpolgármesterek, valamint az
önkormányzat képviselők vagyonnyilatkozatának leadásáról és

közzététe(érő|

Burján Ferenc alpolgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
el őterj e sztés sz erinti határ o zati j avasl atot.
Megállapítj a, hogy azt a Képvi selő -testiilet elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer onkormányzat Képviselő-
testületének

29012024. (xI. 7.) Határozata

A Képviselő_testület

a polgármester, aZ alpolgármesterek, valamint az önkormányzati képviselők
vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről, valamint azokközzétételéről szóló
tá4ékoztatőt tudomásul veszi és elfogadj a.

(Szavazott 20 képviselő: 20 igen, eg,lhangú)

20



Burján Ferenc alpolgármester: a nllt ülés napirendjeit követően a zárt ülés napirendjeinek
atárgyalása következlk, ezért kéri, aki nemjogosult azártülésen való részvételre, hagyja el a
tanácstermet.

A zórt ülésen 29] - 309-ig születtekhatározatok

Burján Ferenc alpolgármester: megköszöni a részvételt és a Képviselő-tes|ulet 2024
november 7-ei rendkívüli ülését 11.39 órakor bezárja.

K.m.f.

Dr. Kíss LászILő
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